

BUSINESS CORPORATIONS ACT

LOI SUR LES SOCIÉTÉS PAR ACTIONS

Pursuant to subsection 253(2) of the *Business Corporations Act*, the Commissioner in Executive Council is pleased to and doth hereby order as follows:

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 253(2) de la *Loi sur les sociétés par actions*, décrète ce qui suit :

1. The seal of the Registrar of Corporations shall be composed of the inscription "Registrar of Corporations, Government of Yukon, Canada" and shall be substantially of the form and content shown by the impression presented on the attached Appendix.

1. Le sceau du registraire des sociétés porte l'inscription «Registraire des sociétés, Gouvernement du Yukon, Canada» et est, dans sa forme et son contenu, semblable à l'impression paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 14th day of September, A.D., 1984.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 14 septembre 1984.

Administrator of Yukon

Administrateur du Yukon

APPENDIX

ANNEXE

Impression of Seal.

Impression du sceau.

